



“DICK” is a world leading brand of German in the professional field of knife sharpener, has a hundred years of history. The design of which fully answers the requirements for human engineering. Products from “Beginner Level”, “Master Level” to “Profession Level”. Potential buyers can choose from various products for coarse grinding, fine grinding or just surface polishing according to the final purpose in regard of the nature of their business, such as hotel, restaurant, slaughterhouse or food processing factory.

德國專業式磨刀機品牌「DICK」，擁有一百年歷史，設計符合人體工程學要求，是全球領先的專業領域品牌。磨刀機由入門級至專業級有三種選擇，行業可因應其業務需要選用粗、幼磨或是拋光，適合各類型餐廳酒店、扒房、屠房及加工廚房使用。



video demo
示範短片

MADE IN GERMANY



grinding 磨削



honing 珩磨



polishing 拋光

● **SM-111**

For professional and fast regrinding and honing of hand knives. Watercooled grinding wheels.

專業及快速的重磨和珩磨，具水冷砂輪。

- Adjustable holding magnets for absolute safety and precise grinding. 可調節的磁鐵，絕對安全並精確研磨。
- Reduced material removal – long lasting cutting edge. 減少材料去除，保持持久的切削刃。
- Low grinding costs. 磨削成本低。
- Polishing the edge on the buffing wheel for highest demands. 具拋光功能。

MODEL 型號：	SM-111
PRODUCT NO. 產品編號：	98210000
OUTPUT 額定輸出功率：	130 W
VOLTAGE 電壓：	1~230V / 50/60Hz
SIZE 外形尺寸：	460 x 337 x 293 mm
WEIGHT 重量：	14.3 kg





● **RS-75**

The small sharpening machine for all catering outlets and shops.
適用於所有餐飲店和商店的小型磨刀機。

- Fast, safe, efficient.
快速，安全，高效。
- Effective sharpening with minimal knife consumption.
減少材料去除，保持持久的切削刀。
- Resistant diamond sharpening wheels.
抗性金剛石磨刀輪。
- Easy to operate.
易於操作。

MODEL 型號：	RS-75
PRODUCT NO. 產品編號：	98060000
OUTPUT 額定輸出功率：	75 W
VOLTAGE 電壓：	1~230V / 50/60Hz
SIZE 外形尺寸：	231 x 178 x 161 mm
WEIGHT 重量：	3.1 kg



● **RS-150 DUO**

Sharpening and honing. Ideal for catering, canteen kitchens and counters.
銳化和珩磨。非常適合餐飲，食堂廚房和櫃檯。

- Fast, safe, efficient.
快速，安全，高效。
- Effective sharpening with minimal knife consumption.
有效磨刀，刀具消耗少。
- Resistant diamond sharpening wheels.
抗性金剛石磨刀輪。
- Honing station with hard ceramic wheels.
珩磨站與硬陶瓷輪。

MODEL 型號：	RS-150 DUO
PRODUCT NO. 產品編號：	98050000
OUTPUT 額定輸出功率：	75 W
VOLTAGE 電壓：	1~230V / 50/60Hz
SIZE 外形尺寸：	339 x 232 x 161 mm
WEIGHT 重量：	4.9 kg